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Der indkaldes til møde i skolebestyrelsen på Osted Skole i det nye personalerum onsdag d. 

8. marts 2023 klokken 17:30-19.30. Der er mulighed for spisning fra kl. 17.00 

 

Møderække 2022-23 

8/3, 13/4, 24/5, 15/6 

 

Dagsorden 
  Skolebestyrelsesmøde 

Fraværende Thomas Hartmann  

Inviterede Mette Kaae Nordgaard  
Anne-Mette Hvas og Nanna Isaksson fra Børnehusets bestyrelse til punkt 2  

Ordstyrer Jakob Bondesen 

Referent Sandra Nøk Nielsen 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Beslutning Dagsordenen er godkendt 

 

2.  Samarbejde med Børnehuset 

Ansvarlig Jim Kehlet 

Formål 
 
Tidsramme: 
20 minutter 
 

- En generel drøftelse om samarbejde om overgange og samspil på 
tværs af skole og børnehus. 
Anne-Mette Hvas, leder af Osted Børnehus, samt et medlem af 
Børnehusets bestyrelse, deltager ved dette punkt. 

Status/ 
beslutning 

Forældrebestyrelsesmedlem Nanna og daginstitutionsleder Anne-Mette 

orienterede lidt om børnehavens flytning hertil.  

VI talte om overgangen fra børnehave til skole, og hvilke indsatser vi 

samarbejder om, bl.a. temaer og pædagogiske tiltag fx. Nest, fælles 

aktiviteter.  

Beslutning: Fremadrettet får børnehavens bestyrelse tilsendt dagsordenen til 

Osted Skoles SB-møderne, og beslutter om hvilken relevans det har og om de 

deltager på mødet.    
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3.  Evaluering af Nytårskur og pointer 

Ansvarlig Jim Kehlet/Jakob Bondesen 

Formål 
 
Tidsramme: 
 
20 minutter 

- Evaluering af Nytårskuren 
- Hvad kan gøres bedre næste år? 
- Hvilke pointer skal vi arbejde videre med? 

 
 

Status/ 
beslutning 

God struktur for nytårskuren. Mindre grupper og forskellige stationer. Mere 

nærvær og kontakt til forældrene. Det fungerede godt at børnene kunne gå 

rundt med forældre i workshop.  

Forældrene bød ind med både fysiske (legepladsen) og pædagogiske tiltag til 

gavn for fællesskabet på skolen (temauge, fester og fællesdage etc.).  

Plads til forbedring: 

- Info sendes ud i bedre tid 

- Mere tydelig struktur ift.at sende forældre til de forskellige workshops.  

 

Vi afholder Nytårskur igen til næste år d. 29/1, og med udgangspunkt i samme 

struktur som i år.  

 

4.  Udviklingssamtale  

Ansvarlig Jim Kehlet/Sandra Nøk Nielsen/Mette Kaae Nordgaard 

Formål 
 
Tidsramme: 
50 minutter 

- Orientering om udviklingssamtale 
- Præsentation ved ledelsen om udviklingspunkter 

 
o Indsats ift. nationale test – en case fra en klasse 
o Trivsel og fællesskaber – Særligt om Elevrådet 
o Skolevision – om arbejdet med Den Råde Tråd 

 
Punktet vil dels være fortælling, dels være med Elevrådets små film. 
 

Status/ 
beslutning 

Skoleledelsen orienterede om skolens udviklingssamtale med forvaltningen. 

Overordnede set var det en rigtig god samtale der viste positive tegn på 

skolens udviklingsområder, herunder de indsatser der har været iværksat 

samt tankerne for det fremtidige arbejde.  

 

5.  Byggeri 

Ansvarlig Jim Kehlet 

Formål 
 

- Orientering om byggeriets forløb 
- Indvielsesfest d. 20. juni 
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Tidsramme: 
15 minutter 

Status/ 
beslutning 

Skolelederen orienterede om status på byggeprocessen. Vi har oplevet nogle 

mangler og udfordringer bl.a. i teknisk serviceleders værksted (vandskade).  

 

 

6.  Korte meddelelser 

Ledelse - Ny medarbejder, vi har ansat en barselsvikar til 4.a. 

- Orientering om suppleringsvalg, processen bliver at kandidaterne 

skriver en ”salgstale”. Den sendes til forældre i e-boks, hvor de 

stemmer. 

- Mobilure, orientering om en forespørgsel fra personalegruppen. 

- Vi har fået stor tilgang af nye elever de sidste par måneder.  

Medarbejdere - Pædagogisk indsats omkring overgange i blok C (Nest) 
- Hverdags fysisk aktivitet i SFO-tid 
- Klub, i klubben udarbejder en månedsplan med aktiviteter 
- Vi afholder Vilde Vulkaner-møde torsdag d. 16/3  
- Fastelavnsfest, Blev afholdt som et fælles arrangement, og vi oplever 

en sigende popularitet  
- Projektopgave i udskolingen, strukturen er udvidet til at omhandle ned 

til 6. årgang (den røde tråd), og hele ugen summende af nysgerrige 
unge mennesker.  

- Trivselsdagen, strukturen var blokvis. Vi lavede de samme aktiviteter 
og havde en fælles oplevelse bl.a. på boldbanen (fodbold & rundbold). 

Elevråd -  

Formand - Der har været onlinemøde i ”skole og forældre i Lejre” med en masse 
input til skoleudviklingen i Lejre.  

Udvalg -  

 

7.  Eventuelt 

 - Vikardækning og fagligt indhold, punkt til kommende SB-møde 

Punkter til kommende møder 

- Mobilure og revidering af mobilpolitikken 
- Trafikale udfordringer 
- Info om den nye meddelelsesbog  
- Hvad der vurderes på ift. uddannelsesparathed i udskolingen, evt. besøg af UU-vejledere 
- Vikardækning og fagligt indhold, punkt til kommende SB-møde 

 


